

Level: Reception-Advanced (RCA)

Subject: Islamic Education

Due date: 02/11/2025



المستوى: التمهيد المتقدم (RCA)

المادة: التربية الإسلامية

تاريخ التسليم: ٢٠٢٥/١١/٢

ملاحظة مهمة: تحضير الإجابات شفهيًا بهدف المناقشة والإجابة على الأسئلة التالية داخل الفصل.

Important Note: Prepare verbally the answers for the following questions to discuss and answer them inside the classroom.

التمرين الأول: مراجعة الآيات (١ - ٥) من سورة الفلق على الصفحة ١٠ في كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل. شاهدوا الفيديو من خلال الرابط التالي:

Exercise 1: Revise Verses (1-5) from Surat Al-Falaq on P.10 in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom. Watch the video at the following link:

[Surat Al-Falaq](#)



التمرين الثاني: مراجعة قصة النبي يونس (ع) (يونس والحوث) على الصفحة (٩٦) في كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل. شاهدوا الفيديو من خلال الرابط التالي:

Exercise 2: Revise the story of Prophet Yunus (PBUH) (Yunus & The Whale) on P.96 in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom. Watch the video at the following link:

[Story of Prophet Yunus](#)

